
 
 
 

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL COMITÉ DE QUALITAT DE 
LA FACULTAT DE FÍSICA DE 20 DE MAIG DE 2024 

 
El dia 20 de maig de 2024, sota la presidència de José María Martí Puig, i amb 
l’assistència de les persones indicades a continuació, es reuneix el Comité de Qualitat de 
la Facultat de Física de la Universitat de València en sessió ordinària per tractar els 
següents punts de l’ordre del dia.  
 
Assistents: José María Martí Puig (President), Enric Valor i Micó (President de les CATs del Grau en Física 
i del Grau en Òptica i Optometria), César A. Albarrán Diego (Codirector del Màster en Optometria 
Avançada i Ciències de la Visió), Juan Zúñiga Román (Director del Màster en Física Avançada), Mª Ángeles 
Sáez Miralles (Administradora del centre), i Noemí Muñoz Cubo (tècnica de la Unitat de Qualitat). 

Punt primer. Aprovació d’adscripció a àmbits de coneixement del Grau en Física i de 
les assignatures de formació bàsica del grau.  

A petició del degà, que haurà d’absentar-se en breu per haver sigut convocat a una 
reunió urgent al rectorat, els punts 3 a 8 de l’ordre del dia original (amb l’aprovació de 
l’adscripció a àmbits de coneixement de les diferents titulacions de la Facultat i de les 
assignatures de formació bàsica) s’avancen al principi de la reunió.  

Com explica el degà, el motiu d'aquesta reunió és l'aprovació d'adscripció a àmbits de 
coneixement de les nostres diferents titulacions i les assignatures de formació bàsica 
corresponents, per requeriment de la nostra Universitat en compliment del RD 
822/2021 pel qual s'estableix l'organització dels ensenyaments universitaris i el 
procediment d'assegurament de la seua qualitat. 

Amb el nou decret desapareixen les branques de coneixement i a més cal inscriure cada 
títol a un dels nous àmbits que apareixen en l'Annex I del citat decret. A més en el cas 
dels graus cal definir els àmbits de les assignatures de formació bàsica de les quals un 
mínim de 30 ECTS han de ser de l'àmbit de la titulació i els altres 30 ECTS de l'àmbit que 
decidisca cada centre. 

Les propostes a aprovar han sigut ja prèviament aprovades per les corresponents CATs 
i CCAs. El certificat d'aprovació del Comité de Qualitat del Centre el sol·licita la Junta de 
Facultat, que procedirà a l'aprovació definitiva de l'assignació a àmbits de coneixement. 

Desprès d’aquestes explicacions, la proposta d’adscripció a àmbits de coneixement del 
Grau en Física i de les assignatures de formació bàsica del grau s’aprova per unanimitat. 

 



Punt segon. Aprovació d’adscripció a àmbits de coneixement del Grau en Òptica i 
Optometria i de les assignatures de formació bàsica del grau.  

La proposta d’adscripció a àmbits de coneixement del Grau en Óptica i Optometria i de 
les assignatures de formació bàsica del grau s’aprova per unanimitat. 

Punt tercer. Aprovació d’adscripció a àmbits de coneixement del Màster en Física 
Mèdica. 

La proposta d’adscripció a àmbits de coneixement del Màster en Física Médica s’aprova 
per unanimitat. 

Punt quart. Aprovació d’adscripció a àmbits de coneixement del Màster en 
Optometria Avançada i Ciències de la Visió. 

La proposta d’adscripció a àmbits de coneixement del Màster en Optometria Avançada 
i Ciències de la Visió  s’aprova per unanimitat. 

Punt cinqué. Aprovació d’adscripció a àmbits de coneixement del Màster en Física 
Avançada. 

La proposta d’adscripció a àmbits de coneixement del Màster en Física Avançada  
s’aprova per unanimitat. 

Punt sisé. Aprovació d’adscripció a àmbits de coneixement del Màster en Teledetecció. 

La proposta d’adscripció a àmbits de coneixement del Màster en Teledetecció  s’aprova 
per unanimitat. 

El degà agraeix el suport a les propostes i abandona la sessió. 

Punt seté. Aprovació  de l’acta de la sessió anterior, de 16 d’octubre de 2023. 

No hi ha comentaris respecte l’acta, que s’aprova per assentiment. 

Punt vuité. Informe del President del Comité.  

El president del Comité informa de diversos aspectes relacionats amb qüestions de 
qualitat: 

• Procediments de qualitat en curs: 

- Anàlisi de l'Organització de l'Ensenyament OE1-OE2-OE3, els dos graus; 
responsable: responsable de qualitat del centre; data límit: 30 de maig 
- Recursos Humans RH2-RH4, els dos graus i els quatre màsters; responsables: 
coordinadors de grau i directors de màster; data límit: 31 de maig 
-  Anàlisi de l'Organització de l'Ensenyament OE1-OE2-OE3; biennal abreujat per 
a tots els màsters; responsables: directors de màster; data límit: 15 de juny. 



• Canvi en l'eina informàtica per als procediments de qualitat. Ara l'edició és en 
línia. S'han reubicat algunes parts dels informes (les taules amb aspectes a 
valorar passen al final). La taula que recull les accions de millora ha canviat també 
per a facilitar la traçabilitat de les accions. 
 

• Està en curs la renovació de l'acreditació dels màsters de Física Avançada, Física 
Mèdica i Teledetecció, que culminarà al gener amb la visita del comité d'experts. 
 

• La Universitat ens ha proposat participar en una auditoria interna de qualitat 
com a pas previ a la sol·licitud de l'acreditació institucional. Les facultats de 
Psicologia, Filologia i Química van ja al procés d'auditoria interna mentre que 
nosaltres anirem quan el sol·licitem. 
 

• L'acreditació institucional és el model de control de qualitat cap al qual se'ns vol 
fer anar. Simplifica els procediments però té la dificultat que tots les titulacions 
del centre han de complir les condicions exigides. Per a sol·licitar l'acreditació 
institucional és necessari a més tindre tres anys de tots els procediments de totes 
les titulacions executats dins del termini i en la forma corresponent, i tindre 
aprovat el document de política i objectius de qualitat del centre. 
 

• Política i objectius de qualitat del centre. L'última versió d'aquest document data 
de 2014. Estem elaborant ara una primera versió del nou document a la qual en 
breu tindran accés el membres del Comité de Qualitat perquè puguen treballar 
sobre ella. El document hauria d'estar aprovat abans de l'estiu. 

Per acabar, la Tècnica de la Unitat de Qualitat, Noemí Muñoz, informa que es van a 
passar en breu les enquestes de satisfacció dels màsters (importants sobre tot per als 
màsters en procés de reacreditació). A més, la Tècnica informa que es van a convocar 
en breu reunions informatives amb els directors dels màsters implicats en aquest procés 
de reacreditació. 

Punt novè. Torn obert de paraules. 

No hi ha. 
 
 
Vist-i-plau 
 
El President      La Secretària 
 
 
 
 
 
José María Martí     Mª Ángeles Sáez 
 


